
Referat nr. 25 fra bestyrelsesmøde mandag den 9.maj 2011 
 

 
Tilstedeværende: Arne, Poul, Keld, Birthe, Henry og Frank 
Afbud: Irma 
Dirigent: Arne 
Referent: Birthe 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat. 
2. Orientering fra formanden. 
3. Indkomne klager. 
4. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer. 
5. Ting til drøftelse/beslutning. 
6. Eventuelt. 
 

Ad 1. Referat fra 14.03.2011 godkendt. 
 
Ad 2. Der har siden sidste møde været 7 fraflytninger samt 6 tilflytninger i de nye 

lejligheder i gl. afd. 9, hvor byggeriet nu er færdigt. 
 Porttelefoner – arbejdet med opsætning af disse er påbegyndt.   

Arbejdet med udskiftning af indgangsdøre i gl. afd. 3 går planmæssigt. Der er 
nu kommet nye døre i 6 opgange på Ringholmsvej. 

 Udskiftning af tag er påbegyndt på Stationsvej. Arbejdet er lidt forsinket. 
 Miljøgården bliver færdig i løbet af en måned. 
 Onsdag den 4.maj var der rundgang i afdelingen. Arne og Birthe deltog fra 

bestyrelsen. I øvrigt deltog gårdmænd samt Anker Eriksen. Vi får en liste fra 
kontoret over de mangler og skader som skal udbedres. 

 Vi skal til repræsentantskabsmøde den 17.maj kl. 18.00. 
 Nogle af os skal på besigtigelsestur til Gjellerupparken og Lübeck sidst i maj 

måned. Program er endnu ikke kommet. 
 Molokkerne er taget i brug. Det ser pænt ud, men det er desværre ikke alle 

der er flinke til at bruge dem, men i stedet sætter affaldet ved siden af, så 
mågerne har ”fede” tider. Værst er det ved Bakkevej 32 – 42. 

 Der skal være licitation i juni måned på omfugning Ringholmsvej 10 – 18. 
 På parkeringspladsen ved Stationsvej 73 – 75 er der parkeret en stor 

autocamper til stor gene for dem som har garager i området. Vi finder ud af, 
om det er ulovligt eller hvad. 

Ad 3. Der er indkommet 3 klager. Musik og støj og manglende trappevask fra 
lejlighed på Ringholmsvej og Viaduktvej og Frank Rygårdsvej. 

 Alle har fået skrivelse fra kontoret. 
  
Ad 4. Poul har talt med Allan på kontoret vedr. skilte omkring legende børn og 

hastighedsbegrænsning. 
 Poul har flere gange observeret en mår i nærheden af sin opgang. 
 Ved garage nr. 19 er der et hul i asfalten. Arne får det føjet til listen over 

reparationer. 
 Henry orienterede om, at han som kredsdelegeret skal på kursus på 

Bellacentret og har valgt 3 workshops:  



 ”Ændrede vilkår for den sociale indsats.” 
 ”Hvem løser konflikterne?” 
 ”Ekskursionstur til DR koncerthus eller til Christiania.” 
 Frank forespørger om dørstoppere i vaskehus for at skåne væggene – Henrik 

spørges. 
 Ved tørregården på Bakkevej 32 – 42 kunne der laves en god solgård, så vi 

lægger hovederne i blød for at finde en god løsning, så pladsen kan benyttes 
til hyggekrog. 

 Der bliver lavet en bom ved molokkerne ved Bakkevej 32 – 42. Der holder 
næsten altid parkerede biler på tilkørselspladsen, så skraldebilen ikke kan 
komme til at tømme molokkerne. 

  
Ad 5. Intet 
  
Ad 6. Der afholdes beboermøde den 15.september 2011. Dagsorden skal være ude 

senest den 15.uagust, så vi skal holde bestyrelsesmøde forinden. 
 Arne, Poul, Keld og Irma er på valg. 
 
 
 
 
Lindholm den 15.juni 2011  
 
 
____________________          ____________________          ____________________ 
Arne Olesen                             Birthe Mortensen                       Poul B. Sørensen 
 
____________________          ____________________          ____________________ 
Henry Kjær Jensen                   Irma Larsen                              Frank Hansen 
 
____________________ 
Keld Benzon 
 

NÆSTE MØDE AFHOLDES ONSDAG DEN 15. JUNI 2011 KL. 17.00 
 
 

HUSK AT MELDE AFBUD, HVIS DU ER FORHINDRET 
 
 
 
 
 


